

Dear: _____

We sincerely invite you to attend 2015 International Conference on Digital Publishing and Digital Libraries (CDPDL). With your great support, CDPDL has been increasingly improved during the past years. To make this international conference achieve a higher level, CDPDL 2015 will be further developed as following aspects:

1. Host

The conference will be jointly host by more institutions with high reputation, including libraries and large publishing group from national and international.

2. Delegates

The conference will provide not only a platform for communications between publishers and libraries, but also a forum for discussion among authors, scholars, publishers and libraries from China and overseas.

3. Conference Outline

More international conference forms will be provided such as the forum sessions, interviews and experts dialogue to share and showcase the latest research achievements.

4. Conference content

To further improve academic and professional level of CDPDL 2015, academic committee will be established and composed of the renowned experts in field of publishing, library and Chinese Studies.

5. Conference art design

A professional event team will be employed to design conference comprehensively, including Logo design and announcement, website upgrade, and venue decoration.

In 2015, CDPDL will have a feast on both visual and auditory, a professional international platform for scholars, authors, publishers and libraries to show your research achievements.

We believe 2015 CDPDL will bring an extraordinarily wonderful experience. We are pleased to invite you to participate in 2015 International Conference on Digital Publishing and Digital Libraries (CDPDL).

Date: June 16-20, 2015

Location: Xian, China

The conference **topics** are as following:

- Multi- media information dissemination and the transformation of the library;
- The internationalization of digital publishing and Publishing content positioning;
- Standard construction and Researchers multi-roles service;
- Federated media publishing and Content management and collections;
- Institutional repository construction and Decision consulting service;
- Open access, Unified discovery and Personalized knowledge service.

Currently **registration** and **papers soliciting** of 2015 CDPDL have been formally **started**. As increasing number of host are being invited and required to confirm, **the invitation letter will be sent to you in the near future**. Please fill out the attachment of **“RSVP Form”** first to ensure arrangement for you.

If you want to know more about ancient capital culture, please download the attached **“Introduction of Ancient Capital Culture”**.

2015 CDPDL
The organizing committee

Contact : Catherine Huang

E-mail : hjl7202@cnki.net

Phone : 010-62791944

RSVP Form

Personal Information	Chinese Name		English Name		Gender	
	Country			Passport No.		
	Institution			Position		
	Telephone			E-MAIL		
Events to Participate	<input type="checkbox"/> All events arranged from June 16- 20 (including the seminar and culture visits) <input type="checkbox"/> Only the seminar June 16-17					
Paper and Speech	<input type="checkbox"/> Submit a paper <input type="checkbox"/> Do not submit a paper Submitting Date, before: _____ Paper Title: _____ <input type="checkbox"/> Agree <input type="checkbox"/> Disagree Published the paper on CNKI website <input type="checkbox"/> Deliver speech <input type="checkbox"/> Do not deliver speech PPT Submitting Date, before: _____ Speech Title: _____ <input type="checkbox"/> Agree <input type="checkbox"/> Disagree Published the paper on CNKI website Note: Please send your papers or PPT to the organizing committee before May 15, 2015. Excellent Papers will be preferentially collected and published via CNKI website. Qualified presentations will be selected to deliver at the main conference or panel sessions, and also published on the website of CNKI.					
Suggestion/ Requirement						

Thanks for support. Wish you a nice journey.

2015 CDPDL Committee
Nov.20, 2014

尊敬的： _____

诚挚的邀请您参加 2015 数字出版与数字图书馆国际研讨大会 (CDPDL)。CDPDL 经过多年的发展，在您的支持下，不断发展与提高。为提升会议的国际化水平，产生更多的优秀学术成果，2015 年的 CDPDL 将在以下五个方面进行改进，：

第一、 主办单位

会议将邀请更多的国际知名机构作为联合主办单位，包括图书馆和大型出版集团。

第二、 参会嘉宾

本届 CDPDL 不仅提供了出版社与图书馆的交流平台，同时邀请国内外著名作家，业界知名学者参加，实现国内外作者、学者、出版社、图书馆共同探讨交流的四方国际论坛。

第三、 会议形式

会议将增设知名业界专家参加的主题论坛、作者访谈、专家对话等国际会议形式，与著名专家、作家、馆长、社长面对面探讨业界最受关注的热点、最新的思想与研究成果。

第四、 会议内容

为进一步提升会议的学术性与专业性，本届会议将成立学术委员会，聘请海内外出版界、图书馆界和中国研究界的知名专家，予以指导。

第五、 会议艺术策划

本届会议还将聘请专门艺术策划团队，对会议进行整体包装设计，如设计及发布会徽、改版并升级会议网站、优化会场布置等。

2015CDPDL 将是一场视觉与听觉的盛宴，一场四方学术交流的专业国际峰会，一个展现您研究成果的国际专业平台。

2015 年 CDPDL 即将为您带来不一样的精彩。在此，诚挚的邀请您参加 2015 数字出

版与数字图书馆国际研讨会！

时间：2015年6月16日-20日

地点：中国 西安

会议主题：

- 多媒介信息传播与图书馆的变革；
- 数字出版的国际化与出版内容定位；
- 标准建设与科研人员的多角色服务；
- 全媒体出版与内容管理和馆藏；
- 机构知识库建设与决策咨询服务；
- 开放获取、统一发现与个性化知识服务。

2015年CDPDL 现已正式开放报名及征集论文，由于2015年将邀请更多的主办单位，邀请函需各方确认，将在近期发送至您邮箱。您可先填写附件中的“参会代表注册信息表”，以便我们安排会务工作。

了解更多古都文化请参见附件“古都文化简介”。

2015 数字出版与数字图书馆国际研讨会

组委会

联系人：黄佳玲

E-mail：hjl7202@cnki.net

电话：010-62791944

RSVP Form

Personal Information	Chinese Name		English Name		Gender	
	Country			Passport No.		
	Institution			Position		
	Telephone			E-MAIL		
Events to Participate	<input type="checkbox"/> All events arranged from June 16- 20 (including the seminar and culture visits) <input type="checkbox"/> Only the seminar June 16-17					
Paper and Speech	<input type="checkbox"/> Submit a paper <input type="checkbox"/> Do not submit a paper Submitting Date, before: _____ Paper Title: _____ <input type="checkbox"/> Agree <input type="checkbox"/> Disagree Published the paper on CNKI website <input type="checkbox"/> Deliver speech <input type="checkbox"/> Do not deliver speech PPT Submitting Date, before: _____ Speech Title: _____ <input type="checkbox"/> Agree <input type="checkbox"/> Disagree Published the paper on CNKI website Note: Please send your papers or PPT to the organizing committee before May 15, 2015. Excellent Papers will be preferentially collected and published via CNKI website. Qualified presentations will be selected to deliver at the main conference or panel sessions, and also published on the website of CNKI.					
Suggestion/ Requirement						

Thanks for support. Wish you a nice journey.

2015 CDPDL Committee
Nov.20, 2014
